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Følgende personer var tilstede: 

Pål Angell Bergh  Kretsleder (AU) 
Unni H. Austerå  Nestleder (AU) 
Nils Stray   Styremedlem (AU) 
Øivind Naper   Styremedlem (AU) 
Thomas Liland-Vik  AK leder 
Henning Wiig   LK leder 
Trond Sandberg   HK leder 
Petter Furseth   Adm. sjef 
 
   
Saksliste: 

Sak 1. Referat og informasjon  
✓ Ref. styremøte nr. 5 2023-2025 - godkjent 
✓ Info. kretsleder: 

• Det er nedsatt et bredt sammensatt utvalg med mål å komme frem til en ny 
utforming av den generelle delen av landslagsavtalen innen neste år sesongstart  

• Fokus økonomi, hopp godkjent med tiltaksplan for 2024 

• Underskudd i 2024, overforbruk hopp og noe på langrenn 

• AU kretsledere, ser på muligheter for å komme til en felles finansieringsmodell for 
skiklubbutviklerprosjekt som kan legges frem for endelig godkjenning. 

✓ Info. adm. sjef – informasjoner Hovden skigymnas og styremøter i perioden. Meget 
positivt, spesielt ang. økonomi. Prosess rundt nye hybelbygg i sluttfasen. 

✓ Avslag søknad øko. støtte Rogaland Idrettskrets – internasjonale arrangement Blink 2024. 
Skikretsen beklager dette og har sendt et svar der vi ber om utvidet begrunnelse, evt. 
kriterier og hvem som faktisk mottar tilskudd. Vil få budsjettmessige konsekvenser i 
størrelsesorden 25 000,- 
 

Vedtak: referat og orienteringssaker tas til etterretning 
 

Sak 2. Økonomi 
✓ Godkjenning av regnskaper 2023. Styret fikk dette tilsendt i god tid, for egen gjennomgang.  

• Underskudd konsern -222 000,- 

• Solid egenkapital 

• Noe underskudd var budsjettert i 2023 (langrenn og alpint), men ble litt høyere 
ref. regnskapsgjennomgang i styremøter gjennom høsten. Langrenn har også kjøpt 
inn ekstra rekrutteringsutstyr. Hovedstyret budsjettert underskudd, men grunnet 
høyere mva. kompensasjon, så ble det snudd til overskudd. Underskudd Team 
Elon Vest (kalenderåret 2023) – tar med seg en del fra sesongregnskap 2022-2023 

Referat styremøte nr. 5 2023-2025  
Agder og Rogaland Skikrets – hovedstyret 
 
Tid: mandag 13. februar 2024 kl. 1900-2120 
Sted: Teams 



 

 
(større underskudd), samt noe for sesongen 2023-2024 sesongen (rennsesongen). 
Større kostnader generelt og ser fortløpende på besparinger. 

 
Vedtak: Agder og Rogaland Skikrets regnskap 2023 er godkjent og sendes til ulike rapporterings 
instanser. 
 

Sak 3. Orientering fra komiteene og skiklubbutvikler 
Komiteene gir en kort orientering fra sitt arbeid i perioden samt planer fremover.  

✓ Alpint:  

• Fokus på klubbaktivitet i perioden 

• Rennsesong i full gang, Hovden nyttår og Sauda forrige helg. KM SSL og SL i 
Ålsheia kommende helg 

• Noen breddesamlinger og nasjonale renn i januar 

• AK jobber med alternativ til kretstrener stilling, for 2024, går mot en snarlig 
løsning 

• AK møte kommende uke der hele samlingssesongen i 2024 vedtas 
✓ Hopp 

• Hektisk rennperiode med NC og RC. Gledelig med deltakelse i Jentenes og 
guttenes Holmenkollrenn. 

• 2 kretsrenn arrangert 

• KM utsatt til 27. februar og går som kveldsrenn i Sandrip 

• Stiller med deltakere i Hovedlandsrenn og RC finale 
✓ Langrenn 

• LK møte etter KM helgen. Ser på utfordringer rundt lav deltakelse på kretsrenn og 
KM spesifikt.  

• U23 verdensmester Mathias Holbæk og meget gode plasseringer Thomas 
Mollestad. Skikretsen sender egen gratulasjon etter hjemkomst fra 
Planica. 

• Elon Vest leverer veldig bra, en liten smørebom i et renn. 

• NC junior i gang for fullt og skikretsen fikk seier til Malene Sirekrok på Lygna 

• Ungdommens Holmenkollrenn – mange gode plasseringer for våre løpere inkl. en 
seier. 

• Mye snø de fleste plasser i kretsen og det meldes om stor lokal aktivitet i våre 
klubber – bra!! 

• Barnas Mini VM, stor suksess på Sandrip og Ålgård (rulleski) 
 
Vedtak: orienteringer fra komiteene tas til etterretning 
 

Sak 4. Oppfølging klubbundersøkelse 
Det var flere sentrale punkter som klubbene etterspurte. Det viktigste var mangel på 
foreldreengasjement. Dette er også en vanskelig sak for skikretsen å kunne bidra med. Men 
hvordan kan vi oppfordre foreldre til å engasjere seg i klubb? 

✓ Samarbeid med idrettskrets som har en del kompetansepersonell på området 
✓ Invitere oss ut til ulike klubbkvelder, temamøter og foreldremøter 
✓ Bevisstgjøre klubbene og deres ledere rundt fokusoppgaver i idrettslaget – det er plass til 

alle – også foreldre. Mange oppgaver som skal løses. Ikke alle skal på renn til østlandet 
✓ Tilstedeværelse på treninger, delta med og uten ski på bena 
✓ Tilby trenerkurs – enkle kurs/temakvelder, samt trener I, oppfølging av skiklubbutvikler, 

alle grener. 
✓ De fleste klubber har et tilbud til de som vil litt mer enn kun klubbaktivitet. Det rapporteres 

om mye bra lokalt, ser vi en dreining mot at mange ikke vil reise utenfor eget nærmiljø? 
Foreløpig tall rundt deltakelse på kretsrenn er dessverre nedadgående. 



 

 
✓ Høna og/eller egget.. økning i antall medlemmer til årets idrettsregistrering og eller flere 

deltakere på kretsrenn og nasjonale aldersbestemte mesterskap. Ja takk, begge deler. Eks. 
Arendal Slalåmklubb som opplever stor medlemsøkning (fra 330 til 430 medlemmer), men 
som har 2 stk. på kretssamlinger og 2-4 stk. på kretsrenn. Men samtidig er dette det samme 
som 20 klubber med 15-30 medlemmer på idrettsregistreringen.. 

✓ Vær – vi har hatt endel vær i kretsen vår denne sesongen. I en sesong der kyststripen har 
hatt mye snø denne vinteren, opplever vi samtidig svært utfordrende vær, sammen med 
snøen. I høyfjellet har de hatt mindre snø, men også store utfordringer med enten 
kulde/regn/snø og eller vind. 

 

• Langrenn: må bygge videre på den gode lokale aktiviteten i klubbene. Artikkel fra 
Suldal IL, miljøbygging er viktig. Nye kursholdere på trenerfronten. 

• Hopp: nye hoppere som er i startgropen til å delta på renn – ufarliggjøre. Hjelpe de 
voksne med hvor informasjonen finnes på nettsider og nett generelt. 

• Alpint: mye bra rundt lokal aktivitet og Telenorkaruseller, men hvordan få disse til 
også å delta på samlinger og kretsrenn? Må ta en lengre diskusjon i AK. 
Ufarliggjøring og miljøbygging. Ny foreldregenerasjon – hva tenker disse? 
 

Vedtak: grenene ser på ulike aksjonspunkter ref. tilbakemeldinger rundt klubbundersøkelsen og 
gjennomgang ved styremøte nr. 4 og nr. 5. Viktig at temaet løftes opp blant grenkomiteens 
medlemmer der man kan få direkte tilbakemeldinger for klubb/sone og miljøer. Fokus på en stor 
lykkelig skifamilie. 
 

Sak 5. Saker til skitinget 2024 
✓ Har skikretsen egne saker som ønskes fremmet til skitinget 2024 Bodø? Er det noen saker 

fra andre kretser som evt. trenger tilslutning? Nye frister for skitinget ble orientert om til 
styrets medlemmer 

• Ingen saker er foreløpig kommet fra andre skikretser. Styret har pt. ingen egne 
saker som ønskes fremmet. Hvis det evt. kommer saker så vil styret diskutere dette 
fortløpende via eget mail/teams møte. Men på generelt grunnlag er fokus rundt 
rekruttering viktig. 

✓ Valgkomiteene i den enkelte gren ønsker innspill fra kretsene og den sentrale valgkomite 
ønsker kandidater til nytt styre 2024-2026. 

• Pål Angell Bergh har gitt beskjed om at han ønsker gjenvalg i NSF styret. Adm. sjef 
følger også opp med et eget skriv til NSF der vi formelt, spiller han inn som 
kandidat. 

• Thomas Liland Vik er allerede spilt inn som kandidat som medlem i ny 
alpinkomite 

• Trond Sandberg er leder av valgkomite NSF hopp – litt mer arbeid en forespeilet.  
 
Generelt for alle verv i NSF er kjønnsbalansen. Vi håper og tror av valgkomiteen i 
NSF kommer opp med gode navn til et sterkt skistyre og komiteer for perioden 
2024-2026. 
 

✓ Tid og sted: Bodø fagmøter 6-7 juni og skitinget lørdag og søndag 8-9 juni. Etter hvert som 
vi får mer kokret informasjon rundt tidspunkter for diverse møter, så vil adm. sjef bestille 
flybilletter for grenledere og representanter til selve skitinget. 

 
Sak 6. Samordnet registrering 2024 
✓ Adm. sjef og skiklubbutvikler lager en plan for kontakt med klubbene og 

oppfølging/veiledning i forhold til registreringen. Dette gjelder da 2023 og medlemmer 
innrapportert i elektronisk medlemsregister i klubb. I utgangspunktet så skal dette gå 
automatisk, men vi ser at mange klubber underrapporterer på aktivitetstall og er mest 



 

 
opptatt av medlemstall i hovedlaget. Det holder at man er medlem av hovedlaget, da mange 
av våre klubber ikke har en egen fane med Ski. Vi ser og har sett en svært nedadgående 
kurve på registreringen av barn etter at det ble elektronisk registrering 
 

Sak 7. Neste møte 
✓ Neste styremøte arrangeres mandag 8. april kl. 1900-2100 via teams. Egen innkalling 

sendes via Outlook kalender. 
 

     
Pål Angell Bergh (sign.)  Petter Furseth 
Kretsleder   Adm. sjef 


